
Slovenský biliardový zväz 
 

VALNÉ  ZHROMAŽDENIE  SBiZ 
konané dňa 6.11.2010 v Agroinštitúte  NITRA 

 
 
Program : 
 
   1.  Zahájenie 
   
   2.  Správa mandátovej komisie 
 
   3.  Schválenie  programu jednania 
 
   4.  Správa o činnosti SBiZ od uplynulého VZ 
     
   5.  Správa o majetku a hospodárení SBiZ 
 
   6. Úprava Súťažného poriadku Extraligy od roku 2011 
 
   7. Správa Dozornej Rady SBiZ od uplynulého VZ 
 
   8.  Prestávka 
 
   9.  Kooptácia nového člena Výkonného výboru SBiZ 
 
  10. Diskusia 
 
  11. Prerokovanie a schválenie Uznesenia VZ 
 
 
 
 
 
Zápis  z rokovania VZ SBiZ : 
 
 
 Ad 1. 
  Zahájenie vykonal p. L. Šrámek 
   
 
 Ad 2. 
  Za mandátovú komisiu predniesol p.Mažári. Konštatoval, že na jednaní je 
prítomných 24 zástupcov súťažných družstiev. Buď sú prítomní osobne, alebo boli ich mandáty 
delegované na predpísanom tlačive. 
  Na VZ je prítomný hosť p.Kováč za hru snooker. 
 
  Nakoľko VZ tvorí 44 súťažných družstiev, ktoré splnili Stanovami SBiZ dané 
podmienky, je prítomná nadpolovičná väčšina delegátov a VZ je uznášaniaschopné. 
 
 
 



 
 Ad 3. 
  Schválenie programu rokovania vykonal p.Lošák. 
  Delegáti schválili predložený program jednomyseľne. 
 
 Ad 4. 
  Správu o činnosti SBiZ od uplynulého VZ predniesol p.Šrámek. 
 
  Osobitne vyzdvihol umiestnenie mužskej reprezentácie na MS – 17-te miesto, 
juniorskej reprezentácie na ME – 3-tie miesto, splnenie všetkých akcií Športového kalendára za 
roky 2009 a 2010, usporiadanie Danube Cup pre vozíčkarov, rozbehnutie ligovej súťaže na 
východnom Slovensku, prácu SBiZ v Olympijskom výbore a posun v rozvoji snookru a karambolu. 
Konštatoval, že Uznesenie VZ z roku 2008 bolo splnené v plnom rozsahu.   
 
 
 Ad 5. 
  Správu o hospodárení SBiZ predniesol p. Šrámek. 
 
  Konštatoval, že plány finančného zabezpečenia práce SBiZ za roky 2009 a 2010 sa 
splnili dobre a zabezpečili plánované akcie a činnosť SBiZ. 
  Ako nedostatok vyhodnotil skutočnosť, že sa Vv nepodarilo nájsť sponzora na ešte 
lepší rozvoj biliardu. 
 
  Správu o Majetku SBiZ preniesol p.Lošák. 
 
  Majetok SBiZ tvorí 12 ks biliardových stolov POOL 9 a 2 ks notebook. 
 
  Vyzdvihol skutočnosť, že od uplynulého VZ sa podarilo zo zdrojov SBiZ nakúpiť 4 
ks stolov, ktoré boli odovzdané na rozvoj biliardového športu. V danom trende je potreba 
pokračovať tak, aby sa ešte výraznejšie podporili kluby. Podmienkou na pridelenie stola je aby 
družstvo okrem rozvoja hry hralo aj ligovú súťaž.   
 
 
 Ad 6. 
  VZ prerokovalo predloženú úpravu súťažného poriadku Extraligy 2011.  
 
  Pri hlasovaní bolo  6 hlasov za,  17 hlasov proti a 1 sa zdržal. 
  Úprava bola zamietnutá. 
 
 
 Ad 7. 
 
  p.Mažári predniesol písomné stanovisko predsedu Dozornej Rady SBiZ. 
 
  Podľa jeho konštatovania Dozorná rada od uplynulého VZ nedostala závažný podnet 
na rokovanie. Skutočnosti, ktoré priniesol biliardový život boli prediskutované na Diskusnom fóre 
SBiZ a prijaté závery realizoval Vv.  
 
 
 
 
 



 Ad 8.  – Vykonané. 
 
 
 
 Ad 9. 
  Na rokovanie VZ preložil písomné vyjadrenie člen Vv Attila Gyürky. Na základe 
tohto  vyjadrenia nemôže z pracovných dôvodov kvalitne vykonávať prácu člena Vv. 
 
  VZ uznalo jeho dôvody a navrhlo kooptovať do funkcie člena Vv Jakuba Habodásza. 
Tento sa osvedčil ako vedúci juniorskej reprezentácie na ME 2010. Vzhľadom na to, že nie je 
osobne prítomný z pracovných dôvodov, predložil p.Lošák jeho súhlasné stanovisko. 
 
 
  VZ pri hlasovaní jednomyseľne kooptovalo p.Jakuba Habodásza za člena Vv. 
 
 
 Ad 10. 
  p.Šeminský - informoval VZ o práci v Prešove. Vyzdvihol najmä mladých hráčov a 
skutočnosť, že sa pomaly podarí vytvoriť podmienky pre pohárové súťaže na východnom 
Slovensku. Informoval o práci pri rozvoji snookru. 
 
  p.Štofko  -  rozvinul myšlienku o podchytení záujmu mladých ľudí o biliardový 
šport. Zaviazal sa osobne v tomto procese napomôcť klubom aj samotným hráčom. 
 
  p.Kováč  - informoval o vystúpení zástupcov SBiZ na snookrových podujatiach. 
Zhrnul doposiaľ odvedené kvalifikácie na majstrovstvá SR v snookri. Konštatoval, že rozvoj ide 
dobrým smerom. 
 
  p.Koniar – predal skúsenosti z prípravy svojho syna i z práce v biliardovom športe v 
Bratislave. Zhodnotil, že pre dosiahnutie výraznejších výsledkov je nutná predovšetkým osobná 
zainteresovanosť. 
 
  p.Billich – poukázal na skúsenosti z rozvoja práce v športe, kde je nutná 
predovšetkým disciplína a správne chápanie možností, ktoré kluby hráčom poskytujú. Toto platí vo 
všetkých športoch. Predal aj skúsenosti z práce s mládežou v stolnom tenise. 
 
  p.Lošák – informoval o rokovaniach, ktoré absolvoval s p.Šrámkom na Slovenskom 
olympijskom výbore. Hlavnou témou bolo vyradenie biliardových stolov z kategórie nevýherných 
hracích prístrojov, do ktorých biliard mestské a obecné zastupiteľstvá zaraďujú. Aj napriek dvom 
rokovaniam a ubezpečeniu predsedu SOV o realizácii tejto skutočnosti na Ministerstve financií 
nebol dosiahnutý pozitívny výsledok. 
 
  p.Mažári – zhodnotil prácu Ligovej komisie za uplynulé dva roky. Hodnotil, že dobrá 
úroveň ligovej súťaže je narušovaná oneskoreným zasielaním výsledkov a stále je v tejto oblasti čo 
zlepšovať. 
 
  p.Šrámek – informoval o práci vozíčkarov hrajúcich biliard a medzinárodnej súťaže 
Danube Cup, ktorý sa koná už tretí rok. V tejto oblasti bol zaznamenaný posun vpred a práca celého 
SBiZ je pozitívne hodnotená ako na vnútornom, tak na medzinárodnom športovom poli. 
 
  p.Hámor – predal skúsenosti z rozvoja biliardu v Ružomberku. Informoval, že 
Biliardový salón Aréna je naďalej k dispozícii k akciám SBiZ a bude naďalej skvalitňovaný.  



 Ad 11. 
 
  Valné zhromaždenie prijalo uznesenie v znení : 
 
 
 
 
 Valné zhromaždenie SBiZ prerokovalo na svojom rokovaní dňa 6.11.2010 otázky života a 
práce SBiZ a schvaľuje : 
 
   1. Správu o činnosti SBiZ od uplynulého VZ  
   2. Správu o majetku a hospodárení SBiZ 
   3. Kooptáciu nového člena Vv p.Habodásza 
   4. Vytvorenie Komisií SBiZ – snooker, karambol  
 
 Valné zhromaždenie ukladá : 
 
 
    Výkonnému výboru SBiZ :    
 
 - do 20.1.2011 ustanoviť komisie SBiZ pre snooker a karambol a vytvoriť im organizačné a 
     materiálne predpoklady pre úspešnú prácu 
 
 - priebežne zabezpečovať zverejňovanie výsledkov svojich rokovaní a práce na internetovej 
   stránke SBiZ 
  
 - sledovať diskusné námety biliardových klubov a hráčov na rozvoj biliardu a tieto    
    bezodkladne riešiť 
 
 - naďalej zabezpečovať rozvoj podmienok pre mládež a kluby formou nákupov biliardových  
   stolov podľa možností SBiZ 
 
 
 
   Prezidentovi SBiZ 
 
 - do 15.12. každý rok odovzdávať podklady na žiadosť pre pridelenie finančných     
    prostriedkov na MŠ SR 
 
 
 
 
 
 
Zapísal Ľubomír Lošák, 6.11.2010, Nitra 
 
 
 
     


